

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

購買假期作業通告

敬啟者：

快將聖誕節，為使學生在假期中能保持學習，故本校將為各學生選購教育出版社假期活動冊(聖誕節、農曆新年及復活節)，三本定價港幣 93 元，92 折後為港幣 85.5 元(每本 \$28.5)。 貴家長可自行購買或委託學校代購。

若委託學校代購，請填妥回條於十一月十七日(星期五)前連同費用(\$85.5)交回班主任。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年十一月十三日

✂

回 條

購買假期作業

敬覆者：

本人 同意 / 不同意委託 貴校代_____班
學生_____訂購教育出版社假期活動冊。

三本(\$85.5)

其中一至兩本 聖誕節(\$28.5)

農曆新年(\$28.5)

復活節(\$28.5)

(請以 表示)

此覆

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

二零二三年十一月____日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 231111
13th November, 2023

Dear Parents,

Purchase Holiday Workbook

Christmas will come soon. In order to keep the students studying during the holidays, our school has chosen three holiday workbooks which are for Christmas, Chinese New Year and Easter holidays respectively. The publisher is Educational Publishing House Ltd. The original price for three workbooks is \$93.

If you order through our school, you may have 8.5% discount allowed (i.e. discounted price is \$85.5, each workbook price is \$28.5).

Please complete and return the reply slip to the class teacher together with the amount \$85.5 before 17th November, 2023 (Friday). Alternatively, you may purchase the workbooks from other book store.

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal



Reply Slip

Purchase Holiday Workbook

Dear Principal,

I agree / disagree my child, name : _____
class: _____ to order all (\$85.5) or any of the following holiday
workbooks:

- Christmas holiday workbook (\$28.5)
- Chinese New Year holiday workbook (\$28.5)
- Easter holidays holiday workbook (\$28.5)

Signature of parent/guardian

Date : _____

*You may put a "✓" in more than one boxes.